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Arbejdsmarkedsudvalget

Til:

Dato:

Beskæftigelsesministeren

25. september 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del – spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 401

Ministeren bedes oplyse, hvad man ved oprettelsen af 

Ligebehandlingsnævnet havde af forventninger til, hvor mange sager nævnet 

skulle behandle, og har man i praksis nået resultatet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kamal Qureshi (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kamal.Qureshi@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Knud Kristensen

formand
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